
Zápis

Zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru dne 24.3.2021, Brno, Jírova 2.

Přítomni: Ing. Lukáš Bružeňák -  předseda komise, Ing. Václav Fišer, Ing. Jiří Kozlovský, Ing. 
Andrea Ondrůjová

Omluveni: p. Janka Wasserbauerová

Hosté: Ing. Anna Sedláčková (stálý host komise)

Účastní se 4 členové, komise je usnášeníschopná.

Komise se na úvod sešla na zastávce MHD Novolíšeňská, aby zhodnotila stav vysazených 

narcisů po výstavbě trolejbusové trati. Zasedání na radnici pak začalo přibližně v 18:15.

1. Schválení programu zasedání.

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0

2. Komise obchůzkou zjišťovala stav výsadby narcisů, které byly před několika lety 

vysazeny do vegetačního travního pásu kolem ulice Novolíšeňská. U silnice 

Novolíšeňská byla po dokončení zmíněné stavby provedena rekultivace travnatých 

ploch, došlo k urovnání zeminy a výsevu travního semene. Narcisy jsou zejména ve 

spodní části komunikace stále přítomny, nicméně výstavba trolejbusové trati a bohužel 

také způsob rekultivace poznamenal kvalitu a počet rostlin. Komise doporučuje provést 

revitalizaci výsadby cibulovin nebo vysadit mix kvetoucích rostlin samovýsevných.

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0

Pozn. předsedy komise: pan II. místostarosta dodatečně informoval o plánu MČ doplnit 

květinovou výsadbu kolem ulice Novolíšeňská o nové rostliny, letničky atp.

3. Různé

- Vyhlášky - MMB OVV

JUDr. Svoboda zaslal komisi ke zhodnocení doplňky ve vyhláškách (OZV č. 29/2020 

o regulaci zábavní pyrotechniky, OZV č. 20/2020 o zákazu požívání alkoholu na 

veřejných prostranstvích, za účelem zabezpečení místních záležitostí veřejného 

pořádku, OZV č. 11/2017 o nočním klidu)

Komise tyto aktualizace zhodnotila a schválila bez dalších připomínek:

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0



Komise doporučuje zvážit zpevnění povrchu při okrajích parkovacích míst podél 

zatravněných ploch (např. vegetačními tvárnicemi) popř. i na parkovacích místech u 

obrubníku. Tímto opatřením bude především bráněno poškozování travních ploch 

vyjížděním kolejí vozidly a prošlapy a přitom bude zachováno vsakování dešťové 

vody (viz foto). Současně se zvýší komfort nastupování / vystupování z vozu, ochrana 

před znečištěním obuvi.

Okraje parkovací plochy ošetřené tvárnicemi

Okraje parkovacích míst -  nezpevněný trávník ulice Bednaříkova (obchod Sahara)



- Zídky mezi chodníkem a silnicí (ul. Šimáčkova aj.)

Zobrazené řešení (viz foto, ulice Šimáčkova) neodpovídá ani z hlediska bezpečnosti 

(horní dlaždice odpadávají) ani estetiky. Komise doporučuje zvážit instalaci 

vhodnějších prvků, např. na horní hraně zídky duté tvarovky, které by zároveň 

umožnily vysadit květinovou výzdobu, popřípadě na vhodných místech doplnit zídky 

dřevěnou deskou sloužící k usednutí.

- V červnu se zasedání uskuteční dne 9.6.2022, jinak bude zasedání probíhat podle 
dříve zveřejněného plánu.

4. Závěrečné slovo předsedy komise, poděkování za věcnou a kultivovanou diskusi, 

ukončení cca 19:30.

Zapsal dne 24.3.2022

Lukáš Bružeňák
Předseda komise 
Lukas.bruzenak@seznam.cz
Tel. 731284907


